
Delovanje potrošniških svetov

Raziskati vzroke
nedelavnosti

Jeserii je predsedstvo OK SZDL spod-
foudilo svet potrošniških svetov pri OK
SZDL, naj ugotovi delovanje potrošniških
svetov v krajevnih skupnostih. Po najlažji
poti smo do marca letos sestavljali lepa pi-
sma in spraševali potrošniške svete, kaj de-
lajo. Drugič spet smo želeli njihovo mnenje.
Na tak papimat način nismo zvedeli niti
tega, v katerih KS imajo svete potrošnikov,
kaj šele, da bi zvedeli vsaj ime in priimek
predsednika. Le PS iz KS Zgornja Šiška in
Ljubo Šercer sta se pismeno oglasila s po-
ročilom o delu. To nas je spodbudilo, da
smo v aprilu Ln maju pričeli sklicevati po
več potrošniških svetov po obraočju občine.
Tako smo zvedeli, da nekateri PS rešujejo
vrsto različnih problemov in da se ravnajo
po »Prkočniku«.

Kaj obravnavajo patrošniški svetd: pri-
tožbe občanov, sodellujejo piri reševainju
Ikadrovskih viprašanj in Mprašanj odnosov
med kupci in prodajalci, posegajo na pod-
ročje pJaniranja pirostora, preurejanja loka-
lov, orgaraizacije razvirstitve prodaje za ami-
Ijenje konic, na vprašanje založenosti, ki je
mnogokniat odvisna tudi od pobude in ddlav-
nosti vodij, jposredujejo pri izboljšanju sto-
ritev na pošti, v zdravstvu, kjer velikokrat
ni mogoče razuimeti predolge čaikalne dobe,
6krbe za Izbaljšanje prebrane otrok, za var-
stvo fv popoldanskem času, oipozarjajo na
napake v gostinskih lokalih, ko točijo vinje-
Bim psebarn. im celo mladini in na lokale, k jer

•se zbirajo Ijiudje, ki slabo vplivajo na mlade,
dogovarjajo se za odpiiranje ob praznikih,
zavzemajo se za razširjanje malih obrtnih
stODitev, da taki obrtpiki dobijo ilokale v na-
jem, podpirajo razvoj storitvenih dejavaiosti,
celo vabijo v soseske obrtnike.

Na sestankih smo izmenjali izkušnje, ka-
ko vse težave urediti v KS in ikaiteri ongan
se je dolžan spoprijeti z določeiio problema-
itiko. Skupščina KS, katere organ je svet
potrošmikov, je dalžna odpirati vprašanja
potrošnje in začrtati pot do reaiitive.

Dolooili smo vp^ašanja, ki bi jih bilo moč
reševati v občinskem oziroma <v mestnem
merilu: kulturnejša in boljša ponudba v
rekreacijskem centru Mostec, večja oistoča
okoli lakatov in kioskav, posebno v polet-

nih anesecih, zahteva po pošteni delitvi bla-
ga, ki ga primanjkuje, posebno kuriva in
goiwa, sezoainjanje s postopki ob ferajah v
samoipositreŽDih itrgovinah in poglabljanje
vzgoje k pošteinosti, želja po stTOkovnejših
storitivah v niestnem prometu dn kultLir-
nejših odnosih do potniikov.

Obravnavamo ureditev itržniice (naontuje-
mo novo), zahtevamo diferenciacijo obdaiv-
čitve in drugih zahtev do maMh storu t̂vemh
obrtniih dejavnoati, ovedbo iknjig prediogav
in ipiiitožb rv zdraivatvenih domovih in am-
bulanitah, delavoi, kii imajo opravka s stran-
kami, naj bi obvladaM slovenski jeziik, svet
predlaga mesitini konfarenci svetov potiroš-
niikov podeljevanje plaket tistim delovnim
orgainizaoijam, ki najboij pdaluhnejo po-
trebam patrošnikov.

Na teh posvetiih se je svet Sirečai s 17 po-
trošniiškiimi aveti od 28, koldkor jih imamo
v občini. V 3 KS indmaja svetov pofcrošnikov.

Dne 2. junija je bila seja vseh ptredsed-
niikav PS. Le še s šitinimi smo se srečali. Po
sestanku smo priredili degusitaciijo siirov, kot
šolska pnimer, kako se prripravljaijo degusta-
cije. Z degustaoijaimi in priikazi novih izdel-
korv seznanjamo potrošinike z lastnostmi iz-
delkov.

10. junija smo sklicali še 5 PS. Na sejo
ni biio nikogar.

Vprašujemo se, kako je mogoče, da aktiv-
nosti ali nedelavnosti organa ne sipremlja
odgovoren samoupraivni ali politični organ
v KS ali itooneje družbenopoliitične organiza-
oije, Tako pomebna dejavnost za ljudl in še
prav v času gospodarskah težav, ko bi morali
iskati najbolj sospodaonne rešilve v zado-
volijovanjiu vsakdanjih pofcreb, organiizirati
zbiranje surovin in uvajati medsosedsko po-
moč, ostaja neuresničena in odgovornl de-
javniki ne raziščejo vzrokov za to, torej tu-
di kadrovske koardinacije ne s,premljajo
dela (ali nedela) kadrov.
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